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NOVINARKA: Morda samo še za konec. 15 let torej mineva naslednjo nedeljo, 
praznujemo 15. obletnico razglasitve samostojnosti. Je to to, kar ste 
pričakovali, živite v državi kakršno ste pričakovali ob razglasitvi? 
 
PREMIER JANEZ JANŠA: Ne vem. Če bi komurkoli, ki smo bili prisotni takrat 
ob razglasitvi samostojne slovenske države junija leta 91 nekdo dejal, čez 15 
let oziroma ko boste obhajali 15. obletnico samostojnosti, boste pa že v evro 
območju, boste že dobili zeleno luč za prevzem evra, ne samo da boste v EU 
in Natu, boste tudi imeli skupno evropsko valuto, ki je takrat sploh še ni bilo, 
potem mislim, da bi nas bilo zelo malo, ki bi nas temu verjelo. S tega vidika je 
ta napredek v 15 letih sijajen. Treba je priznati, da to ni samo napredek 
Slovenije, celotna Evropa je v tem času zelo napredovala. S to zadnjo 
zgodovinsko širitvijo leta 2004 so bili postavljeni dolgoročni trdni temelji 
mirnega napredka, sožitja in razvoja ne samo za razviti zahod, ki je bil v tem 
udeležen že prejšnja desetletja, ampak za velik del Evrope. In jaz upam, da se 
bo ta proces nadaljeval, vsaj mi bomo delali v tej smeri. Tako da prihodnost za 
Slovenijo ali Slovence še nikoli ni bila tako obetavna kot je danes. Nikoli ni bila 
tako zavarovana. In še nikoli ni bilo toliko razvojnih priložnosti kot jih imamo 
zdaj. S tega vidika je še toliko bolj potrebno, da se ne ukvarjamo s travmami 
preteklosti, ampak da združimo sile za učinkovite odgovore na izzive 
prihodnosti. 
 


